
redacció: 93 458 87 80 - liniavalles@comunicacio21.com | anuncia’t: 686 429 517 - publicitat@comunicacio21.com | administració: facturacio@comunicacio.com

liniavalles.cat · Gener 2017 · Núm.42 · Difusió controlada per OJD-PGD: 10.031 exemplars edició cerdanyola · barberà · ripollet 
líniavallès

Victòria veïnal
El Parlament es compromet amb la residència de Ripollet
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La ciutat tanca l’any amb
359 veïns menys a l’atur
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Rebaixes esperançadores
després d’un bon Nadal
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Pas endavant per tenir un
pla de mobilitat comarcal
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El Cerdanyola acabarà el mes
contra Palamós i Sabadell B

AGENDA NACIONAL pàg 4
L’ANC engega ‘Fem futur’,
una campanya a nivell
local pel Sí al referèndum

CERDANYOLA pàg 8

La poetessa, dramaturga
i actriu Estel Solé inaugurarà
el nou any del ‘Cafè amb lletres’ 

El PSC mou fitxa per formar un
govern alternatiu a Cerdanyola
Els socialistes ja s’han reunit amb C’s, CiU, PP i el regidor no adscrit per “salvar els mobles” de la ciutat pàg 8
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En plena digestió dels torrons els
comerciants han començat unes
rebaixes que esperen que se-
gueixin en la línia d’una cam-
panya de Nadal que sembla ha-
ver marcat un punt d’inflexió.
“Encara estem recollint dades,
però calculem que hem aug-
mentat al voltant d’un 2-3% les
vendes respecte de l’any passat”,
explica a aquesta publicació
Emiliano Maroto, president de
l’Agrupament de Botiguers i Co-
merciants de Catalunya (ABCC).
“S’ha trencat la dinàmica de bai-
xada”, afegeix en aquest sentit. 

Una bona valoració que es-
perona el sector de cara a les re-
baixes d’hivern, les quals seran,
si no hi ha grans canvis, les últi-

mes que començaran per llei el
7 de gener. I és que la Generali-
tat ja ha aprovat l’avantprojecte
de llei catalana de comerç que
dóna llibertat als comerciants per
fer rebaixes quan vulguin, tot i
recomanar les temporades tra-
dicionals d’hivern i estiu. 

Amb tot, Maroto augura que
les vendes de les rebaixes creixe-
ran en la línia de Nadal, però con-
firma que el que es va vendre du-
rant el Black Friday “s’està dei-
xant de vendre ara”. “La gent té el
pressupost que té”, reconeix. 

INICI FULGURANT
Com passa cada any, les rebaixes
han arrencat amb molta força.
Enguany, el fet que comencessin
en cap de setmana ha ajudat que
els compradors sortissin al carrer
a la caça de gangues –sobretot
pel que fa a roba i calçat– com
una activitat més de Nadal. 

L’èxtasi consumista, però,
anirà a menys a mesura que
passin les setmanes. “Les rebai-
xes duren tres mesos, però són
molt més intenses durant les
dues primeres setmanes”, ex-
plica al respecte Marato. 

Qui també ha valorat molt
positivament l’inici de la cam-
panya de descomptes han estat
les grans superfícies. L’Asocia-
ción Nacional de Grandes Em-
presas de Distribución (ANGED)
confia que aquest període sigui
la culminació d’un any molt po-
sitiu de vendes. 

CREIX L’OCUPACIÓ
L’optimisme pel que fa a les ven-
des també s’ha contagiat a l’ocu-
pació. Segons un estudi de
Randstad, enguany s’han for-
malitzat 20.255 contractes a tot
Catalunya per a les rebaixes, un
16% més que l’any passat.

Confirmant la recuperació
» Els botiguers celebren un augment de les vendes de la campanya de Nadal d’entre el 2 i el 3%

» Les rebaixes arrenquen amb força i generen més de 20.000 contractes a tot Catalunya

REACCIONS4L’aprovació de l’a-
vantprojecte de llei de comerç de
la Generalitat que preveu, entre
altres, liberalitzar el període de
rebaixes, no ha deixat indiferent
ningú. Per una banda, Àlex Goñi,
president de PIMEComerç, creu
que s’està “més a prop d’acabar
amb la inseguretat jurídica” en
què es movien els botiguers des
que el Constitucional va sus-
pendre la llei catalana de comerç
i confia que d’aquí “se’n derivi
una normativa ambiciosa i amb
vocació de futur”. 

Similar és la postura de l’A-
grupament de Botiguers i Co-
merciants (ABCC), el presi-
dent del qual, Emiliano Maro-

to, considera “acceptable” la
llei sempre i quan el teixit co-
mercial “arribi a un acord de
bona voluntat per respectar les
dates tradicionals de les rebai-
xes”, que els compradors tenen
“interioritzades”. 

Les grans superfícies, per
contra, són força més crítiques
amb l’avantprojecte. L’Asocia-
ción Nacional de Grandes Em-
presas de Distribución (AN-
GED), que agrupa alguns ge-
gants com el Corte Inglés o
Media Markt, afirma que la
nova llei “no té en compte els
canvis radicals que han afectat
el consum en plena era digital”
i la titlla “d’antiquada”.

La liberalització de les 
rebaixes genera polèmica

Els comerciants estan fent descomptes entorn del 50%. Fotos: Arxiu

Francisco J. Rodríguez
VALLÈS OCCIDENTAL

Reportatge
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Guanyar el referèndum. Aquest és l’ob-
jectiu que s’ha marcat l’Assemblea Na-
cional Catalana (ANC) d’ara fins a la con-
sulta d’autodeterminació que el president
Puigdemont preveu convocar, com a
tard, el setembre d’enguany. El compte
enrere ja ha començat i per això l’entitat
independentista posarà tota la carn a la
graella a partir del 15 de gener per “su-
mar més voluntats” a les tesis indepen-
dentistes. Serà aleshores quan començarà
la campanya Fem futur, que pretén im-
pulsar una “pluja permanent de raons”
a favor d’un estat propi, “anant més en-
llà dels sentiments i apel·lant al pensa-
ment racional”.

Amb aquestes paraules ho ha explicat
el president de l’ANC, Jordi Sánchez,
que dóna per garantit que el referèndum
es farà i per això creu que ara cal assegu-
rar la victòria del Sí. L’objectiu, diu, és te-
nir un “país informat” per combatre la

“campanya de la por de l’Estat espanyol”.
És per això que el pilar de la nova cam-
panya es basarà en donar “tranquil·litat i
més arguments” a totes les persones que
poden ser votants potencials a favor de
l’autodeterminació, bàsicament els Co-
muns i part dels simpatitzants del PSC.

En aquest sentit, l’entitat ha confec-
cionat una campanya molt específica en la
qual totes les assemblees territorials es mo-
bilitzaran de dues maneres: amb accions
al carrer i fent arribar el missatge mitjan-
çant articles a tants diaris locals com sigui
possible, sense obviar el suport publicita-
ri. La temàtica dels articles serà mensual
i s’estructurarà en sis grans àrees [veure
infografia] que l’ANC entén que són les que
preocupen més a la gent.

Fem futur comptarà amb 5.000 vo-
luntaris disposats a organitzar actes més
enllà del seu municipi, per centrar-se en
aquelles localitats on hi ha més indecisos.
“Serà una campanya des de la base i per
a la base”, diuen des de l’ANC. Tot ple-
gat per aconseguir la desitjada majoria
social que faci possible que el Sí s’impo-
si en l’eventual referèndum del setembre.

» L’ANC engega al 15 de gener la campanya ‘Fem futur’ perquè el Sí s’imposi en un eventual referèndum
» Jordi Sánchez anima tothom a implicar-se en la “recta final” del procés per aconseguir un estat propi

Arnau Nadeu
VALLÈS OCCIDENTAL

“Votarem i hem de guanyar”

ZONES PRIORITÀRIES4Per garantir l’è-
xit de la campanya i ser més eficient,
l’ANC ha establert unes zones priorità-
ries d’actuació, la majoria de les quals a
l’àrea metropolitana de Barcelona. Són
comarques, ciutats i barris on creu que
hi ha més marge per fer créixer la base
independentista.

Resumint, des d’un punt de vista co-
marcal l’ANC centrarà la seva campan-
ya en el Baix Llobregat, el Barcelonès, el
Maresme, el Vallès Occidental, el Vallès
Oriental i el Tarragonès. Més concreta-
ment, a nivell municipal l’entitat posarà
el focus en Badalona, Barberà, Castell-
defels, Cerdanyola, Cornellà, Esparre-
guera, Esplugues, Gavà, Granollers,
l’Hospitalet, la Llagosta, Martorell, Mo-

llet, Olesa de Montserrat, Parets, el Prat
de Llobregat, Ripollet, Sabadell, Sant
Adrià de Besòs, Sant Andreu de la Bar-
ca, Sant Joan Despí, Santa Coloma de
Gramenet, Santa Perpètua, Viladecans i
Premià de Mar, entre altres. Una llarga
llista de ciutats que majoritàriament es
concentren a l’àrea metropolitana de
Barcelona. Precisament a la capital ca-
talana, l’ANC prioritzarà la seva actuació
en cinc districtes en concret: Horta-Gui-
nardó, Nou Barris, Sant Andreu, Sant
Martí i Sants-Montjuïc.

És per tot plegat que l’entitat mobi-
litzarà voluntaris d’arreu del país per
garantir que les accions de la campanya
es puguin dur a terme en aquestes zones
on no gaudeix de tant arrelament.

L’àrea metropolitana, clau
Infografia: Oscar Murillo / Línia
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Actualitat a la xarxa

#FemFutur

@assemblea: La campanya #FemFutur
treballarà per fer possible la República de
tothom, amb ciutadans informats, siguin
avui independentistes o no.

4No ho volen entendre
per Jordi Lleal

El delegat del govern espanyol a
Catalunya, Enric Millo, reclama
al president Puigdemont que
vagi a la conferència de presi-
dents autonòmics a Madrid. A
hores d’ara, encara no s’ha as-
sabentat que Puigdemont vol un
cara a cara directe amb Maria-
no Rajoy i no anar a una reunió
amb els presidents del “cafè
para todos” a fer-hi el paperot?
No sap que demana una nego-
ciació bilateral? Tant costa en-
tendre-ho? Quan amenaça a
Puigdemont que si intenta pre-
guntar “Que hay de lo mio?”, re-
ferint-se al referèndum, se li re-
tirarà la paraula! El president po-
dria anar a Madrid a veure si li
accepten promoure a Catalunya
un pla Renove de plantofes i roba
interior apelfada, ara que ens
amenaça el fred. Ep, sempre
que siguin fabricades a casa
nostra! Xavier García, coordi-
nador general del PP a Catalu-

nya, diu que té la solució a la de-
riva independentista. Portar par-
tits de futbol de la selecció es-
panyola a Catalunya, que és una
greu contradicció. No diuen que
no s’ha de fer política amb l’es-
port? Igual no se’n recorda dels
xiulets a l’hora de sonar l’himne
espanyol. També proposa por-
tar l’Instituto Cervantes a Bar-
celona. Fillet de Déu! Es pot ser
més ingenu? Podrien també
traslladar l’estadi del Bernabéu,
o alguna línia de l’AVE, o els qua-
dres del Prado. Per acabar d’a-
dobar-ho, exposa que s’han de
prendre mesures correctores
contra l’adoctrinament inde-
pendentista dels infants a l’es-
cola. Com pensa fer-ho? Posant
un comissari inspector a cada
centre que enregistri en vídeo les
classes, a veure quin professorat
els “menja el coco” amb històries
independentistes?  Ni ho ente-
nen, ni ho volen entendre. 

Un diari participatiu

#PiquéRebel

@frandomenech: En el fons Javier Tebas
agraeix el gest de Gerard Piqué, li en-
canta veure davant d’ell gent que va amb
la mà alçada.

#BaumanDEP

@VicentFlor: Tristesa. Bauman no sols fou
el sociòleg de la modernitat líquida.
També denuncià la situació dels pobres en
la societat de consumidors.

Un diari plural

per @Modernetdemerda                                                                                                                       

4Matí de Reis

És matí de Reis, d'hora, ben
d'hora. El sol encara no s'en-
devina rere les cortines. En
Xavi ha intentat voltar un pa-
rell de minuts més pel llit,
però no pot més. Ho dóna per
enllestit.

Surt del llit d'un salt i, pro-
curant no fer massa soroll, gira
el pom de la porta. A fora no hi
ha ningú. Bé. Surt de l'habita-
ció i es dirigeix cap al menjador
amb espurnes als ulls.

És allà. El veu. És aquell pa-
quet. Hi posa el seu nom. Xa-
vier. Ai, mareta meva. Tot l'any
esperant aquell moment. En
Xavi s'acosta al paquet, el toca,
el gira, el tomba, l'olora i respi-
ra fondo. Sense més dilacions,
l'obre. Arrenca el paper a quei-
xalades, l'estripa de dalt a baix,
mira el contingut i... i l'ànima li
cau als peus. De sobte, la de-
cepció s'apodera d'aquell ho-
menet que veu com les seves
il·lusions queden esquinçades
per un paquet que mai hauria
d'haver arribat en aquella casa.

Assegut al sofà de mala ma-
nera, en Xavi no dissimula que
ha quedat tocat. Té la mirada
perduda i el cap li dóna voltes.

Quan, poca estona més tard,
l'Anna i en Carles es desperten
i arriben al menjador, ell enca-
ra hi és. El que havia de ser un
matí de joia acaba convertit en
una jornada tensa i trista. De re-
trets.

-Un referèndum?
-Clar, no és el que ens vas

demanar?
-No, jo volia unes eleccions

autonòmiques.
-Però si a la carta vas posar

que...
-A la carta hi vaig escriure

unes eleccions.
-Escolta, les eleccions ja te

les vam portar l'any passat i ens
vas fer mala cara dient que vo-
lies el referèndum. Llavors vam
dir que l'escriuríem a la carta
d'aquest any. I ara que per fi el
tens vols unes noves eleccions?

-Sí.
-Doncs noi, les tens gairebé

per estrenar i no hi has jugat
gens.

-Aquest referèndum és una
merda.

-Coi, perquè s'ha de muntar.
Ja veuràs que bé que quedarà
quan estigui muntat. Vols que
ho fem junts?

-No. Vull muntar-lo amb el
tito Mariano.

-Xavi, el tito Mariano no
vol jugar amb tu. Quantes ve-
gades t'haurà de dir que no?
Cada cop que l'has trucat t'ha
penjat. Ell viu a Madrid i ja ha
desconnectat de la família, que
no ho veus?

-O es munta amb el tito o no
es munta. Punt.

-Què dius ara? Però si el po-
dem muntar igualment nosal-
tres.

-Vull unes eleccions.
L'Anna i en Carles surten del

menjador sense haver-se posat
d'acord amb en Xavi. És evident
que tenen punts de vista opo-
sats. Coi de tito. Capcots, assu-
meixen la derrota en el gust, no
hi ha res a fer. Mai l'encerten.
Mai fan el regal adequat. Mai
una cara cofoia a l'altra banda.
Encara que falta tot un any,
l'Anna i en Carles ja comencen
ara a patir pels Reis de l'any vi-
nent.

-Potser no vam entendre bé
la cal·ligrafia de la carta, no ho
sé.

-Potser al Xavi ja li va bé fer
la cal·ligrafia malament.
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La comarca a la xarxa

Un diari obert

Els mesos d'octubre, novembre i de-
sembre del 2016 van ser molt actius en
els centres educatius públics de Cata-
lunya. Es van realitzar assemblees de
treballadors i treballadores a on es va
plantejar el període de debat dels pres-
supostos del 2017 com un moment
clau per recuperar la inversió a l'edu-
cació pública.

L'actual abandonament i desinver-
sió a la xarxa d'escoles públiques es ma-
terialitza a través de ràtios d'alumnes per
aula molt elevades, fills i filles de famí-
lies migrades sense Aules d'Acollida,
alumnat amb necessitats educatives
específiques sense Educadores d'Edu-
cació Especial, ni TEI a P3, ni TIS, ni el
personal de l’EAP suficient.

Pel Departament d'Ensenyament
els infants i adolescents catalans ma-

triculats a l'escola pública no mereixen
la incorporació immediata de docents
substituts quan es produeixen baixes, ni
un aprenentatge en edificis en condi-
cions. Es tanquen línies a centres públics
i no es construeixen els instituts públics
necessaris. Hi ha una manca de perso-
nal docent que provoca sobrecàrrega
d'hores lectives, i resta temps a coordi-
nacions, preparació de classes i col·la-
boració amb les famílies.

Davant d'aquesta situació cal aturar
l'abandonament i la privatització de l'es-
cola pública catalana, augmentar-ne la
inversió, rescatar-la i dignificar-la.

Per això fem vaga el dimecres 18 de
gener (concentració a les 12h davant del
Parlament) i el dijous 9 de febrer, atu-
rem els centres educatius públics con-
tra les polítiques neoliberals!

418G i 9F fem vaga a l’escola!
per Arnau Rodellar 

4No és un genocidi
per Oriol Domingo

El bisbe de Vic, Romà Casanova, escriu
sobre “els fills que hem matat amb el ‘ge-
nocidi’ de l’avortament”. No, bisbe
Romà, l’avortament no és un genocidi.

Confondre avortament i genocidi
frivolitza les situacions existencials que
es pateixen entorn de la vida humana.
El mateix bisbe Casanova s’adona d’a-
questa relliscada i per això escriu “ge-
nocidi” entre cometes. Genocidi, se-
gons el Diccionari de la Llengua Cata-
lana, és "l’exterminació d’un poble, d’un
grup ètnic”.

El Papa Francesc parla de genocidi
quan es refereix, entre altres, a casos d’A-
frica, Stalin, Hitler, Armènia. I Armènia
és el primer poble cristià de la història,
gràcies a la missió de Sant Gregori
l'Il·luminador l'any 301. La Facultat de
Teologia de Catalunya va celebrar una
sessió en record del genocidi armeni. Un
dels assistents, l’ambaixador armeni
Avet Adonts, va recordar que l'origen ju-
rídic de la paraula “genocidi”, recollida
en el Codi Penal Internacional, corres-
pon a "qualsevol acte perpetrat amb la
intenció de destruir total o parcialment
un grup nacional, ètnic, racial o religiós
com a tal".

Una altra realitat problemàtica és
l’avortament. Cal tractar-ho, des d’una
perspectiva ètica i cristiana, amb cura.
El teòleg Gaspar Mora, autor de “La
vida cristiana. Teologia moral fona-
mental”, ho fa de manera pedagògica,
delicada i respectuosa. ”S’ha de plan-
tejar la temàtica de l’avortament –va ex-
plicar en una conversa periodística- de
la manera més objectiva, serena i com-

prensible possible (...) La gran qüestió
és el fet social de la dona que avorta,
dels milers de dones en totes les cir-
cumstàncies que decideixen avortar
avui, demà, demà passat. Cal pregun-
tar-se per què ho fan? Que els impul-
sa a prendre aquesta decisió? És un mal
personal i social (...) Això és el que hem
de considerar per realitzar un veritable
plantejament ètic i social”.

Quina ha de ser l’actitud de l’Esglé-
sia? Condemnatòria?. “Propugnar la
condemna –explica Gaspar Mora- com
solució està fora de lloc. Quina solució és
una reiterativa paraula condemnatòria
pels milers i milers d’avortaments? No
té cap sentit. No és una sortida. La con-
demna no respon al missatge ni a la mis-
sió de l’Església en el nostre món. L’ac-
titud de l’Església no és condemnar. L’Es-
glésia no és enviada a condemnar res. Je-
sús envia els seus a estimar i salvar. El fet
d’estar en situacions greus no justifica
abandonar l’Evangeli i dedicar-se a con-
demnar (...) L’avortament és un fet greu
perquè suprimeix la vida d’una persona,
i la persona que opta per suprimir-la que-
da marcada perquè sap que decideix so-
bre una qüestió molt seriosa”.

Una darrera qüestió. La síntesi se-
ria: no a l’avortament, sense condem-
nar les persones? Resposta de Gaspar
Mora: “Sense condemnar cal buscar la
forma d’afrontar el problema i inten-
tar resoldre’l. El darrer pas és un sí. A
què? Un sí a ajudar a les persones que
sofreixen i que estan en situació difí-
cil. Un si a les reformes socials neces-
sàries. Un sí a la vida”.

#CanviDeGovern?

@victorfrancos: El PSC obrirà converses
per cercar una majoria alternativa de go-
vern a Cerdanyola. #CanviDeGovernCer-
danyola. 

#JustíciaPedroÁlvarez

@DecidimRipollet: Moció aprovada al
Ple municipal de Ripollet demanant jus-
ticía per Pedro Álvarez. #Reobertu-
raDelCas.

#EndavantResidència

@DesDeRipo: A Ripollet volem la
residència ja! Bones notícies des del Par-
lament! #LaLluitaContinua. #Movi-
mentsSocials. #SeguimSeguirem.
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El PSC fa els primers contactes
per formar un govern alternatiu
» Els socialistes s’han reunit amb C’s, CiU, PP i el regidor no adscrit

» Francos (PSC): “Si fem la moció de censura, serà per salvar els mobles”

Un informe sobtat impedeix
dissoldre Cerdanyola Aparca
POLÈMICA4Tot i que a finals de
desembre semblava que la disso-
lució de l’empresa mixta Cerdan-
yola Aparca estava més a prop, fi-
nalment no ha estat així i no ha ti-
rat endavant. El Ple  extraordina-
ri del 28 de desembre que havia
d’aprovar els tràmits necessaris
per poder-ho fer realitat es va
acabar desconvocant contra tot
pronòstic. Era l’últim dia que hi
havia de marge per fer-ho.

Minuts abans de la celebració
de la sessió plenària, la secretària
general de l’Ajuntament va eme-
tre un informe que alertava que
l’aprovació del punt que es portava
al Ple podria ser considerat delic-
te. Segons expliquen fonts del
consistori, “davant d’aquesta pos-
sibilitat, l’alcalde Carles Escolà

va considerar oportú desconvocar
el Ple i procedir al millor estudi de
la proposta d’acord que es preveia
en l’ordre del dia”.

UN DEUTE DE MÉS DE 5 MILIONS
Per fer realitat la dissolució de Cer-
danyola Aparca calia fer una mo-
dificació del pressupost municipal
amb l’objectiu que el consistori
disposés de 3,4 milions d’euros per
assumir els costos de la liquidació
de l’empresa. La gestió de l’apar-
cament soterrat de l’Ajuntament
no va funcionar i es va arribar a ge-
nerar un deute de més de 5 mi-
lions d’euros.

El novembre el Ple va aprovar
la mesura amb els vots de Com-
promís, ERC, CiU i ICV-EUiA.
PSC, C’s i PP es van abstenir.

CULTURA4La poetessa, dra-
maturga i actriu Estel Solé in-
augurarà el nou any del Cafè
amb lletres el pròxim 19 de ge-
ner. Serà la primera sessió del
2017 en la qual Solé presentarà
la seva primera novel·la, Si no
puc volar, publicada per l’edi-
torial Rosa dels Vents (2016).
L’acte tindrà lloc a la sala d’En-
ric Granados de la Biblioteca
Central del municipi a dos quarts
de vuit de la tarda.

Si no puc volar narra les mi-

sèries de l’Ànnia, una dona de
gairebé quaranta anys neuròti-
ca, insatisfeta i descarada que
lluita per encaixar en la Barce-
lona actual. Ànnia és periodista
però treballa passejant els gos-
sos d’un grup de veïnes. S’està
engreixant a marxes forçades i
segueix portant les calces amb
dibuixets que portava quan era
adolescent.

Solé ha publicat altres obres,
com els llibres de poemes Si
uneixes tots els punts (Galerada,

2013) i Dones que somiaven
ser altres dones (Galerada,
2011), amb el qual va guanyar el
premi Amadeu Oller.

Al teatre, Solé va assolir molt
d’èxit amb la seva obra Animals
de companyia (2012), que va
passar de representar-se en ca-
ses particulars a fer una gira
internacional per Amèrica Cen-
tral. L’obra es va estrenar al
Club Capitol, on va estar en car-
tell durant més de mig any, i s’ha
publicat a l’Editorial Comanegra.

Biblioteca | Torna l’aula d’estudi nocturn fins al febrer
La Biblioteca Central ha habilitat fins al pròxim 4 de febrer l’aula d’estudi 
nocturn a la planta -1 de l’equipament municipal. L’horari del servei és de 

dilluns a dissabte de 20.30 a 1.00 hores. Segons expliquen des del consistori,
per poder accedir-hi cal presentar el DNI o el carnet de la biblioteca. 

La gestió de l’aparcament ha estat fallida. Foto: Google Maps

Estel Solé, al ‘Cafè amb lletres’

El PSC ha acabat la primera ron-
da de contactes amb la resta de
forces polítiques de l’oposició per
formar un govern alternatiu a
Cerdanyola. Segons afirma a Lí-
nia Vallès el portaveu municipal
dels socialistes, Víctor Francos,
“ens hem reunit amb Ciutadans,
el Partit Popular, CiU i el regidor
no adscrit”. “Tots compartim la
mateixa diagnosi: la situació és in-
sostenible”.

Des de finals de setembre el
govern de Carles Escolà compta
amb només 9 dels 25 regidors que
hi ha al consistori (5 de Compro-
mís i 4 d’ERC), després de l’ex-
pulsió dels convergents del tri-
partit. El govern en minoria “no
ha pogut tirar endavant l’apro-
vació de l’IBI, que ja no té solució
perquè estem fora de termini, i el

2016 no hi ha hagut inversions”,
recorda Francos. “Encara estem
funcionant amb els pressupostos
del 2014 i això genera disfuncions
molt greus”, afegeix.

MOCIÓ DE CENSURA?
Davant de la possibilitat de pre-
sentar una moció de censura, el
PSC, de moment, es desmarca.
Per al PP és una opció a la qual se
sumaria i CiU ha dit que hi do-
naria suport. “El conjunt de l’o-
posició estem d’acord en formar
un nou govern i no ens hem po-

sat una data límit: anem a poc a
poc i amb bona lletra”, sentencia
Francos, el qual lamenta que l’al-
calde Escolà mai no els hagi fet
“cap oferta d’estabilitat política”.

Pel que fa a ICV-EUiA, que va
signar un pacte de governabilitat
amb l’equip d’Escolà i descarta del
tot una moció de censura, el PSC
encara no hi ha parlat. “Si al final
fem la moció de censura, serà més
aviat per salvar els mobles de la
ciutat que no perquè hàgim pro-
posat una moció de censura des
de l’inici”, conclou Francos.

Neus Marmol
CERDANYOLA

Víctor Francos, portaveu municipal del PSC. Foto: Ajuntament
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ATUR4La tendència a la baixa-
da progressiva de l’atur en l’àm-
bit comarcal i nacional es com-
pleix també a Barberà. El mu-
nicipi ha tancat el 2016 amb
2.085 persones desocupades,
359 menys que el mateix mes
l’any anterior, quan es van re-
gistrar 2.444 aturats. Són dades
que es desprenen del darrer in-
forme sobre l’atur de l’Observa-
tori del Consell Comarcal del Va-
llès Occidental.

La taxa d’atur a Barberà és
del 13,3%, un 3,1% menys que el
novembre. Una xifra lleugera-
ment inferior a la mitjana co-
marcal, que és del 13,75%, però
superior a la catalana (13,05%).

Pel que fa a altres municipis
de la comarca, a Cerdanyola es
registra una taxa d’atur inferior
a la catalana (11,26%) i a Ripo-
llet és més elevada, amb una taxa
del 15,69%. De tota manera, l’a-
tur respecte del mes de novem-
bre ha baixat en totes dues lo-

calitats, seguint la tendència de
Barberà: un 2,6% menys a Ri-
pollet i un 1,8% menys a Cer-
danyola.

El Vallès Occidental ha tan-
cat el 2016 amb un 12,9% menys
de persones desocupades, con-
cretament 8.275 menys respec-
te de l’any anterior. Respecte del
mes anterior, el desembre pas-
sat també va disminuir el nom-
bre d’aturats, amb 1.273 menys

que el novembre. En total, hi ha
58.254 persones desocupades a
la comarca i la taxa d’atur és del
13,75%, un 0,71% més que la
mitjana registrada en el conjunt
de Catalunya. 

Tot i la tendència general de
disminució de l’atur a la comar-
ca des del 2014, encara està
lluny dels valors registrats el
2008, quan la xifra estava per
sota dels 40.000 aturats.

A Barberà hi ha hagut 2.085 aturats el desembre. Foto: Arxiu

Barberà tanca l’any amb 359
persones menys sense feina 
» El desembre del 2016 s’ha registrat una taxa d’atur del 13,3%

» La xifra és inferior a la mitjana comarcal, però superior a la catalana

L’any 2017 comença amb 
2.200 nous usuaris del Bicibox
TRANSPORT4El servei Bicibox
ha crescut amb força el 2016.
L’any ha tancat amb un 44% més
de demanda per part dels usua-
ris i usuàries de Barberà, se-
gons el darrer balanç anual pu-
blicat per l’Àrea Metropolitana de
Barcelona (AMB). I és que en-
guany s’han estacionat 244.000
bicicletes respecte de les 170.000
de l’any anterior.

El 2017  ha començat amb un
total de 7.700 usuaris registrats,
2.200 més respecte del desem-

bre del 2015. Segons l’AMB, que
és la titular i gestora del servei,
cada mes s’han registrat uns 180
usuaris nous, xifra que repre-
senta un augment mitjà del 3%
cada mes.

Cada setmana la mitjana de
bicicletes estacionades (dies la-
borables) ha estat de 845 de
mitjana. Mensualment, hi ha
hagut 20.300 bicicletes estacio-
nades. A la resta de municipis de
l’AMB on s’ofereix el servei la ten-
dència també ha estat positiva.

CULTURA4El municipi va se-
guir dissabte 14 de gener amb la
temporada amateur 2016-2017 al
TMC de Barberà. Ho va fer amb
la representació de l’espectacle La
dona de l’encarregat, de la Com-
panyia 8. L’obra va tenir lloc a dos
quarts de deu de la nit i està di-
rigida per José Antonio Aguado.

L’obra relata la història de tres
dones que passen les seves vides
treballant en una fàbrica de con-
fecció, amargades per un enca-
rregat que no les deixa ni respi-

rar. Només la ràdio i les cançons
els permeten evadir-se de la ru-
tina laboral.

La pròxima representació
serà Pronóstico reservado, de
la companyia The Polishers. Tin-
drà lloc el pròxim dissabte 11 de
febrer a les 21.30 hores. El març
serà el torn de la companyia Ger-
mandat de Polinyà, que inter-
pretarà l’obra Diner Negre. Ho
farà el dia 18 a la mateixa hora
que la resta d’espectacles pro-
gramats en aquest cicle.

Los fantasmas del teatroate-
rraran el públic de Barberà l’1 d’a-
bril. L’obra està representada i és
creació de la companyia teatral La
Llauna. La companyia El Far Es-
cena actuarà el 6 de maig i por-
tarà a l’escenari l’obra Conte con-
tat conte girat.

La darrera representació de
la programació amateur d’en-
guany serà Gusano o las elec-
ciones primarias, de la com-
panyia D’SAS’3 de Can Gorgs,
el 20 de maig.

Visita | L'equip del Síndic de Greuges, a Barberà
Divendres 13 de gener l’equip del Síndic de Greuges va visitar Barberà. Durant la

jornada, que es va portar a terme a la Torre d’en Gorgs, va atendre les persones que
havien sol·licitat una consulta o volien presentar queixes sobre alguna actuació de

l’administració pública o les empreses que presten serveis d’interès general. 

Bicibox és un servei d’aparcament de bicicletes gratuït. Foto: Arxiu

El teatre amateur irromp al TMC

‘La dona de l’encarregat’, de la Companyia 8. Foto: tmcbarbera.cat
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RESIDÈNCIA4La reivindicada
residència i centre de dia per a la
gent gran de Ripollet ha fet un
pas més per fer-se realitat. El
passat 14 de desembre la Co-
missió d’Afers Socials i Famílies
del Parlament va aprovar una re-
solució a favor d’iniciar l’esperat
projecte.

La resolució havia estat pre-
sentada pel grup municipal del
Partit Popular i inclou tres punts.
“Els dos primers punts es van
aprovar per unanimitat”, recor-
da a Línia Vallès José Luis Fer-
nández, president del Club de Ju-
bilats i Pensionistes del munici-
pi. Aquests punts feien referèn-
cia a “prendre en consideració la
necessitat” de l’equipament “per
donar resposta a les necessitats
detectades a Ripollet”, per una
banda. Per l’altra, insta a “iniciar
les gestions i tramitacions ne-
cessàries, conjuntament amb
l’Ajuntament” per fer-ho realitat.

En el tercer punt, però, Junts

Pel Sí es va abstenir, ja que ins-
ta a incloure el projecte als pres-
supostos del 2017. “De tota ma-
nera, totes les forces polítiques
reconeixen la necessitat, encara
que no pugui incloure’s als
comptes d’enguany”, afegeix
José Luis Fernández. 

El 19 de gener es reuniran

tots els socis del Club de Jubilats
en assemblea general per valo-
rar la situació, segons avança
Fernández, el qual explica que es
va reunir amb l’alcalde Osuna i
el va felicitar. “Es va compro-
metre també a sol·licitar una
reunió amb la consellera Dolors
Bassa”, afegeix Fernández.  

Membres del Club de Jubilats al Parlament. Foto: Twitter (@DesDeRipo)

La comissió parlamentària
dóna llum verda a la residència
» JxSí, però, s’absté a incloure el projecte als nous pressupostos 

» Osuna es compromet a sol·licitar una reunió amb la consellera Bassa

El Ple vol que s’investigui de
nou la mort de Pedro Álvarez
JUSTÍCIA4El Ple del desembre
va donar suport a una moció de
Decidim per demanar que es re-
obri el cas de Pedro Álvarez, un
jove de 20 anys que va morir el
15 de desembre del 1992 per un
tret d’un policia nacional que es
trobava fora de servei. La moció
va tirar endavant amb els vots a
favor de tots els grups munici-
pals, a excepció del PDECat i el
PP, els quals es van abstenir.

Així, el Ple instarà a què es
tornin a investigar els fets que
van ocórrer durant la discussió
entre els dos homes. El cas es va

arxivar “per falta de proves con-
cloents”, malgrat haver-hi testi-
monis. La família de Pedro Ál-
varez reclama justícia des de fa
dues dècades i el seu pare va as-
sistir al Ple de Ripollet.

LLUM VERDA AL PRESSUPOST
En l’últim Ple de l’any es van
aprovar també els pressupostos
de l’equip de govern de Decidim,
els quals van ser aprovats amb
els vots  a favor d’ERC i la regi-
dora no adscrita Mònica Labor-
da. L’Abstenció de C’s va ser clau
perquè tiressin endavant.

ASSESSORAMENT4L’Ajunta-
ment ha informat recentment
que assessorarà els veïns i veïnes
de Ripollet afectats per les hipo-
teques amb clàusules sòl. Ho farà
a través de l’Oficina Municipal
d’Informació al Consumidor
(OMIC) amb l’objectiu d’orientar
i facilitar la documentació neces-
sària per reclamar, si s’escau, el
que els hipotecats haurien pagat
de més als seus bancs.

La mesura arriba unes set-
manes després que una sentència

del Tribunal de Justícia de la
Unió Europea amb la qual obliga
els bancs espanyols a retornar
més de 4.000 milions d’euros als
seus clients per la manca de trans-
parència i el caràcter abusiu de les
clàusules sòl.

En total, haurien aplicat aquest
tipus de clàusules hipotecàries
una quarantena de bancs i caixes
en tot l’estat. Arran d’això, el rebut
de la hipoteca de moltes famílies
no ha baixat en els darrers anys.
La clàusula sòl es troba dins el con-

tracte hipotecari. Amb aquesta
clàusula, moltes famílies no es po-
den beneficiar de les baixades de
l’euríbor, l’índex de referència hi-
potecari a la majoria de préstecs
a l’estat espanyol.

Alguns bancs ja havien abonat
les quantitats cobrades de més als
seus clients arran d’una sentència
del 2013 del Tribunal Suprem. No
obstant això, la nova sentència eu-
ropea amplia la cobertura als
anys anteriors a tots els clients, és
a dir, des de l’inici del préstec.

Fotografia | Balboa i Luque, guanyadors del concurs de l’AFOCER
Els fotògrafs Torcuato Balboa i Yolanda Luque han rebut el primer premi ex aquo de la 33a edició

del Concurs Social Pere Viltró que atorga l’Agrupació Foto-Cine Cerdanyola Ripollet (AFOCER).
El segon premi ha estat també compartit, en aquest cas pels fotògrafs Joan Mimó, Javier Checa i

Jaume Badia. El guanyador del tercer premi del certamen fotogràfic ha estat Joan Manel Vera. 

Familiars de Pedro Álvarez al Ple de Ripollet. Foto: Twitter (@DecidimRipollet)

Ajuda local per les clàusules sòl
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Atropellament mortal a Rodalies | Montcada acusa Foment i Adif
L’Ajuntament de Montcada i Reixac ha acusat el ministeri de Foment i Adif del nou atropellament

mortal que va tenir lloc dilluns 9 de gener a les vies de l’R2 al municipi. “Des del mes de juny estem
intentant reprendre les negociacions amb Madrid sobre el soterrament de l’R2 i no ens donen 

resposta”, diu l’alcaldessa Laura Campos, que diu que “estem indignats pel menyspreu sistemàtic”.  

MOBILITAT4La Generalitat ha
fet un pas endavant per garan-
tir l'estat de les infraestructures
a la comarca en matèria de mo-
bilitat. El passat 30 de desembre
el departament de Territori i
Sostenibilitat va anunciar que ha
adjudicat la redacció del Pla de
mobilitat de la comarca. Amb
aquest document el Govern vol
analitzar el funcionament i via-
bilitat de les carreteres i de les
vies ferroviàries. La intenció que
persegueix aquesta pla, segons
Territori, és potenciar la mobi-
litat sostenible.

L'estudi, que es començarà a
redactar pròximament amb un
termini d'execució de nou me-
sos, vol "donar resposta a les ne-
cessitats de mobilitat" de la co-
marca i del Vallès Oriental i
farà una proposta d'actuacions
que perseguiran "estructurar
un sistema de transport públic
competitiu".

CINC BLOCS, UN SOL PLA
Abans que el Pla de mobilitat es
faci realitat, però, hauran de

complir-se cinc fases d'estudi. La
primera consistirà a portar a
terme els treballs de base, ana-
litzant antecedents, proposant-
se els objectius i identificant les
actuacions més prioritàries.

El segon bloc, un dels més
controvertits, serà l'estudi d'o-
portunitat i avaluació per la mi-
llora del disseny i del traçat de la
B-40, tenint en compte aspectes
com l'encaix territorial i l'anàli-
si de la mobilitat.

El tercer bloc serà el de la re-

dacció del Pla, amb la diagnosi
de les infraestructures, els ob-
jectius, l'avaluació de les pro-
postes i les fitxes d'actuacions.

La quarta fase serà la redac-
ció dels documents que calen per
a la tramitació ambiental, el do-
cument inicial estratègic i l'estudi
ambiental estratègic.

El darrer pas serà fer el se-
guiment i l'assessorament du-
rant la redacció del Pla, incloent-
hi informacions públiques i la
participació ciutadana.

El Pla contempla estudiar millores per a la B-40. Foto: Arxiu

Pas endavant per tenir 
un pla de mobilitat comarcal

El Parc Taulí es desborda a
l’espera de més casos de grip
SALUT4La situació a l’Hospital
Parc Taulí de Sabadell és insoste-
nible. El comitè d’empresa del cen-
tre sanitari de referència a la co-
marca ha alertat del col·lapse del
servei d’urgències. Segons expli-
quen els professionals, l’última set-
mana de desembre es va arribar
a pics “de més de 70 malalts de ni-
vell II, on hi ha llits per a només
35 persones”.

Davant d’això, es va activar el
Pla Integral d’Urgències, amb el
qual es van obrir 12 llits més,
però “no és suficient”, lamenten,
i asseguren que durant la prime-
ra setmana de gener “s’ha man-
tingut el col·lapse”. Segons el co-
mitè d’empresa, va haver-hi un dia

que es van registrar 38 persones
ingressades sense llit reservat a ur-
gències, 26 de les quals feia més de
24 hores que estaven allà. La si-
tuació ha obligat a duplicar box i
habilitar sales d’espera per enca-
bir-hi pacients.

L’empitjorament de la situa-
ció, que denuncien des de fa
temps els professionals sanitaris,
ha fet que aquests reclamin a la
direcció del centre un protocol
d’actuació per a aquests casos,
entre altres aspectes. A més, l’es-
tat actual els preocupa, ja que fins
ara només s’han detectat alguns
casos puntuals de grip i la pre-
visió és que es multipliquin en
aquesta època de l’any.
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La Generalitat publica el 
calendari de festius d’obertura 
HORARIS4La Generalitat ha
aprovat el calendari definitiu
d’obertura comercial autoritza-
da en dies festius per a aquest
any. Es tracta dels dies 8 de ge-
ner, 2 de juliol –tots dos coinci-
dint amb l’inici de les rebaixes
d’hivern i d’estiu–, 1 de novem-
bre i 6, 8, 10, 17 i 24 de desem-
bre. Aquests dies festius les bo-
tigues podran obrir d’acord amb
la normativa catalana vigent
d’horaris comercials. 

El Govern, a través de la Di-
recció General de Comerç, esta-

bleix un total de vuit festius
anuals dels quals els ajunta-
ments poden substituir-ne fins a
dues dates. D’acord amb la llei
d’horaris, s’afegeixen dos dies
més al calendari decretat, que el
municipis han de fixar en funció
de l’acord amb els botiguers. 

En el cas de Cerdanyola, el
consistori afegirà el 3 i el 31 de
desembre al calendari. Barberà,
per la seva banda, escull el 12
d’octubre i el 3 de desembre. Per
últim, Ripollet també obrirà els
dies 3 i 31 de desembre. 

Polèmica | Primeres reticències sobre el tiquet electrònic
Després de l’anunci d’algunes cadenes sobre la voluntat d’eliminar el tiquet en paper, 

Facua-Consumidores en Acción ha emès un comunicat on alerta que, per llei, ha de ser el
consumidor qui accepti substituir la tradicional factura resumida per un document elec-

trònic. Cadenes com Carrefour s’han sumat a la iniciativa per criteris de sostenibilitat.

CERDANYOLA4Acabat Nadal,
els comerciants de Cerdanyola
han fet un balanç agredolç de les
activitats programades. Per una
banda, destaca la pista de gel de
Cerdanyola Comerç i Serveis,
un espai que ha rebut 35.000
acompanyants durant el mes
de Nadal, 12.000 patinadors i
més d’un miler d’escolars. “Ha
estat un èxit”, explica a aquesta
publicació Xavier Olivé, presi-
dent de l’associació. “Es tracta
d’un acte ja consolidat que or-
ganitzem com a entitat”, afegeix.
Per altra banda, però, Olivé creu
que es podria haver fet alguna
cosa més durant Nadal. “La
campanya d’enguany és millo-
rable”, lamenta. 

En aquest sentit, Olivé re-
clama una implicació més gran
a nivell municipal per dinamit-
zar el comerç local. La crítica la
fa extensiva no només al govern
municipal, sinó també als partits
del Ple. “La crítica fàcil és anar
contra el govern de torn, però la
responsabilitat de la situació ac-
tual del comerç és cosa de tots els

partits del consistori”, assegura.
“No s’acaben de creure el co-
merç”, afegeix. La seva principal
queixa és que fa sis anys que l’A-
juntament va desmantellar la re-
gidoria de Comerç. “De facto, els
comerciants estem assumint les
tasques que hauria d’impulsar
una regidoria”, explica.

Olivé proposa diàleg i un
replantejament de la política
municipal respecte del comerç
de proximitat, una qüestió “amb
moltes branques”. 

Per la seva banda, per tal de
fomentar el comerç de la ciutat,
el consistori va celebrar el pas-
sat dissabte dia 7 de gener un
sorteig de premis en el marc de
la campanya de Nadal al Mercat
de les Fontetes. Hi van ser pre-
sents l’alcalde, Carles Escolà, i
Helena Solà, regidora de Pro-
moció Econòmica. 

El premi del sorteig consistia
en un creuer de set dies per la
Mediterrània i 20 caps de set-
mana a un hotel català. 

La pista de gel va rebre 35.000 visitants. Foto: Cerdanyola Comerç i Serveis

Els botiguers volen un consistori
“més implicat” amb el comerç
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CERDANYOLA4El Cerdanyo-
la FC tindrà un petit parèntesi
de dos partits abans que el ca-
lendari comenci a plantejar-li
partits complicats contra els
millors equips de la lliga, fet que
coincidirà amb l’arribada del
mes de febrer.

Els de Toni Carrillo, que ja
s’han enfrontat al Sant Andreu i
al Granollers en les dues prime-
res jornades de l’any, visitaran el
Municipal de Palamós aquest
cap de setmana i rebran la visi-
ta del Sabadell B a les Fontetes,
dos partits en els quals volen su-
mar punts abans de l’inici del seu
particular tourmalet.

I és que quan girem la pri-
mera fulla del calendari i si-
guem al mes de febrer, els verd-
i-blancs visitaran el camp de la
Jonquera i jugaran, en tres jor-
nades consecutives, contra els
equips que ara mateix ocupen les
tres primeres posicions de la lli-
ga: el Peralada, el Vilafranca i l’O-

lot. Dos d’aquests partits, contra
els empordanesos i contra els ga-
rrotxins, seran a les Fontetes,
mentre que el partit contra els
quadribarrats es jugarà a la ca-
pital de l’Alt Penedès.

EL FEMENÍ, A LA ZONA ALTA
Per la seva banda, el primer
equip femení continua sent la
gran alternativa al Fontsanta-

Fatjó de cara al campionat del
grup 1 de la Preferent femeni-
na. L’equip ha superat amb es-
creix la trentena de punts un
cop superat l’equador de la
competició i tindrà l’oportuni-
tat de retallar la distància amb
les líders el pròxim diumenge
22, quan les cornellanenques vi-
sitaran les Fontetes en el primer
partit de la segona volta.

L’equip va començar l’any empatant contra la UE Sant Andreu. Foto: CFC

El Cerdanyola tancarà el gener
contra el Palamós i el Sabadell B
» Els de Toni Carrillo jugaran contra els millors equips al febrer
» El primer equip femení continua perseguint el Fontsanta-Fatjó

Els Rookies preparen 
la segona jornada de lliga

BARBERÀ4El futbol americà ja
ha tornat, amb l’inici de les lli-
gues durant el cap de setmana
del 14 i 15, però la primera jor-
nada ja és història i, per tant,
toca treballar i pensar en la se-
gona data dels campionats, que
es disputarà entre els dies 21 i 22.

El plat fort de la segona jor-
nada per als Rookies serà el par-
tit del primer equip femení, pen-
ta campió de lliga i guanyador de
totes les edicions de Copa (set)
que s’han jugat fins ara. Les
noies de Roberto Torrecillas,
que tornen a partir com a grans

candidates a aixecar el títol, vi-
sitaran el Camp de l’Agapito per
jugar contra les Barcelona Búfals,
a qui ja van derrotar fa poc més
d’un mes en la final de la Copa.

Igual que les noies, el sènior
masculí també s’estrenaran
lluny de Can Llobet. L’equip,
que va acabar en tercera posició
la lliga regular de l’any passat,
s’ha reforçat amb dos jugadors
nord-americans, el quarter-
back Sebastian Frausto (que ja
va ser un Rookie fa dues tem-
porades) i un bon amic seu, el
wide receiver Cory Soto. 

Cerdanyola celebra el primer
memorial Josep Marcet

CERDANYOLA4L’esport es va
convertir en una excusa per ho-
menatjar Josep Marcet. Durant
el cap de setmana del 7 i el 8 de
gener, el PEM Guiera es va con-
vertir en l’escenari de la primera
edició del Memorial Josep Mar-
cet, un campionat de bàsquet
solidari que tenia com a objectius
recordar el jove, que va morir a
l’octubre del 2015, i recaptar fons
per a la fundació que porta el seu
nom i que ajuda els esportistes
que tenen dificultat per poder
practicar l’esport per motius de
mobilitat, psíquics, o econòmics.

La final del campionat, que es
va disputar el dia 8, va enfrontar
els amfitrions i organitzadors del
torneig, el CB Cerdanyola, contra
el Sant Josep de Badalona. El re-
sultat va ser favorable al conjunt
badaloní (60-70), però el més im-
portant va ser que durant els dos
dies es van recaptar més de 12.000
euros per a la fundació, gràcies a
donacions privades i a totes les ac-
tivitats que es van dur a terme. La
Federació catalana de bàsquet
també va tenir un record per a en
Josep, lliurant una placa com-
memorativa al seu pare, en Joan.

El CPA Ripollet s’exhibeix 
en una nova Gala de Nadal 

RIPOLLET4El Pavelló Joan
Creus es va convertir, el passat
dia 8, en l’escenari d’una nova
Gala de Nadal del Club de Pati-
natge Artístic Ripollet.

L’entitat, que enguany cele-
bra els seus 40 anys de vida, va
desplegar tot el seu talent en una
jornada en la qual més de 150
patinadors van representar co-
reografies que, sota el títol Una
tarda al museu, feien una pica-
da d’ullet a algunes de les obres

pictòriques més cèlebres de tots
els temps, com el Gernika, de Pi-
casso, Las Meninas, de Veláz-
quez o obres de Salvador Dalí o
de Vincent van Gogh.

A més, el públic que va om-
plir les graderies del pavelló va
poder gaudir de patinadors in-
ternacionals amb la selecció es-
panyola com Llorenç Alvárez i
Anna Rabassa. La gala també va
servir perquè s’homenatgés els
medallistes del club. 

Cerdanyola | Javi Jurado guanya la Sant Silvestre de Sabadell
L’any 2016 va acabar de manera immillorable per a Javi Jurado. L’atleta del Cerdanyola

CH, Javi Jurado, va guanyar ‘La Nostra’, la Sant Silvestre de Sabadell. El corredor va ser el
més ràpid dels més de 2.000 participants en la prova (va ser l’edició més concorreguda) i

va completar el recorregut per la capital, de 5 quilòmetres, en 15 minuts i 24 segons.
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AGENDA MENSUAL
DIJOUS 26 DE GENER
18:30 Arriba una nova edició del Cafè filosòfic,
una bona manera de discutir sobre temes quo-
tidians. Sílvia Staps coordina aquesta activitat.
/ Biblioteca Central.

DIJOUS 19 DE GENER
17:00 Com cada dijous, a la Roma es faran tres
hores d’atenció i d’informació als joves que
vulguin conèixer opcions de mobilitat inter-
nacional. / Espai Jove La Roma.

DIVENDRES 20 DE GENER
18:00 Arriba un de les cites més esperades de
l’any. En l’Assemblea General de 2017 tothom
està convidar a fer propostes per al calendari
d’activitats, de nits joves o de tallers que vul-
guin que s’imparteixin. / Espai Jove La Roma.

DISSABTE 21 DE GENER
10:00Tots aquells veïns que se sentin atrets pels
escenaris tindran una oportunitat de treba-
llar amb un professional en aquesta classe ma-
gistral d’interpretació de tres hores. Cal ins-
cripció prèvia. / Centre Cultural.

DIUMENGE 22 DE GENER
Tot el dia La vila es bolca amb la 124a Festa de
Sant Antoni Abad i els Tres Tombs. Primer es
farà la concentració de cavalleries i carros, des-
prés la benedicció i la desfilada. A la tarda hi
haurà concerts i el ball de fi de festa.

DIMARTS 17 DE GENER
SANT CUGAT Eduard Torres i Lozano s’encarre-
garà d’una ponència sobre les clàusules sòl
i altres productes tòxics, per informar la
gent sobre aquests assumptes (19:00). /
Casa de Cultura.

DISSABTE 28 DE GENER
SANT CUGAT Antonio Orozco continua pre-
sentant la seva gira Único, un tour diferent on
el cantautor de l’Hospitalet mostra la seva cara
més íntima. / Teatre Auditori.

DISSABTE 28 DE GENER
RIPOLLET Partit de futbol sala masculí corres-
ponent a la dissetena jornada de la Segona
divisió B entre l’FS Ripollet i el VFS Peña
Deportiva. / Poliesportiu Joan Creus.

CERDANYOLA COMARCA ESPORTSRIPOLLETBARBERÀ

SANT QUIRZEAna Fernández, doctora
en Geografia i Història de l'Art, coor-
dinarà la conferència Missatges secrets
a les obres d'art. / Casal d’Avis.

Ana Fernández parla sobre els 
misteris que amaguen els quadres

Dc. 25 de gener a les 18:00

La vila torna a mostrar la seva solida-
ritat. El pròxim dia 25, a partir de les
5 de la tarda, es podran fer donacions
de sang per al Banc de Sang i Teixits.
/ Plaça de la Vila.

La vila prepara una jornada
de donacions de sang
Dc. 25 de gener a les 17:00

Un dels darrers títols de Ken Loach, I,
Daniel Blake, arriba a la ciutat. Expli-
ca la història d’un fuster de 59 anys que
es veu obligat a recórrer a les ajudes
socials. / Teatre Ateneu.

‘I, Daniel Blake’, de Ken
Loach, protagonista al cine

Dj. 19 de gener a les 21:30

CERDANYOLA Partit de futbol de la
23a jornada de la Tercera divisió entre
el Cerdanyola FC i el Sabadell B. /
Municipal Les Fontetes.

El Cerdanyola tanca el mes
rebent el filial del Sabadell

Dg. 29 de gener a les 17:30
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